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والاجنة قسم التشريح  
I. القسم رؤية ا 

 

فلاٍ  -رف واميهلالراث وامللانىاُلث امبسىلات لىلاشودَ  المي لا طلاب إعداد وتأهُل 
فلاٍ قلالدرَ  عنلاً ىىاابلات الال  دَلاد وىللاتود   مُصلابوىا–امبُطزٌ  امتشزَح ىجلل

,و طلالاز   شلالالىنت منالالاىالأٍ ايالدَيُلالات وامبو ُلالات تىلالا  للالابل ىزا  لالا ىجلالالل امتصصلالا 
 ميللاتيُدة ىلا  ىصز لالثا قلله الالزياالء  لىر امتىاصل ىع الا، واذمك امتدرَس 
 .امقلو
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Our Vision: 

The Department aims to be a leading nationally esteemed center for research 

and teaching across the breadth of the discipline of anatomical sciences and provide 

high quality teaching and learning for  undergraduate  and  postgraduate students. 

Will actively engage with the wider community to share its expertise. It will strive 

to attract and retain high quality staff and students. 
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II.  القسمرسالة  
 

لتأهيلهم  -في مجال التخصص  -تقذيم مستىي عالي من المعارف و المهارات الاكاديمية الاساسية 

الاسمة لتشخيص  -في مجال التخصص  -بالمهارات التطبيقية  لمىاصلة الذراسة بالكلية و كذلك إعذادهم

  .البحىث العلمية بالقسم لخذمة المجتمع وعلاج وجزاحة الحيىانات. بالإضافة الً تىجيه

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Our Mission: 

Our mission is to be an active partner in the faculty's effort  and to 

enquire, investigate and communicate in order to excel in teaching and 

research of anatomy fields. 
 

 
 

 


